
 
El  portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà diu que amés  a 
més s’ha fet per poder controlar millor l’execució de l’obra, 
perquè esta molt clar que la diputació no donarà abast per a 
poder fer la de totes les obres encarregades pels ajuntaments. 
 
2/El Sr. Zaragozà Julián pregunta qui cobra 
les parades del mercat, i si ho fa tots els dies. 
El Sr. Alcalde respon que l’agutzil ho fa tots els dimecres.
 
3/El Sr. Zaragozà Julián pregunta si pels actes de 
vandalisme hi ha la mateixa vara de mesurar per a tots. 
El Sr. Alcalde respon que moltes 
vegades és difícil saber el responsable. 
El Sr. Zaragozà Julián insisteix en que sigui igual per a tots. 
El Sr. Alcalde respon que encara hi ha varis 
expedients oberts i encara no s’han resolt. 
La Sra. Montull Rodrigo diu que vol aprofitar 
l’avinentesa per a sol·licitar la col·laboració dels 
veïns per a saber qui son els autors dels danys. 

4/ El Sr. Zaragozà Julián pregunta al Sr. 
Ciurana Nos si s’ha començat algun camí. 
El Sr. Ciurana li respon que el de “les roques”, però 
ha hagut retard per les vacances, i ara se faran. 
El Sr. Zaragozà Julián diu que els darrers no van quedar bé, i que 
pot creu convenient que s’avise als veïns per a que col·laboren. 
El Sr. Ciurana diu que després de l’aiguada se va fer una 
reparació d’urgència al de Vandangel i només amb la 
retroexcavadora, perquè no havia diners per a enviar un 
rodillo, i s’ha fet un model d’instància per a la sol·licitud de 
millora de camins de terra on es demanden dades dels 
veïns per a poder-los avisar quan comencen les obres. 

5/ El Sr. Zaragozà Muñoz demana que respecte a unes 
notícies d’unes jornades fetes al mas de Carreró, se li faça 
saber a l’ajuntament de Torreblanca que este mas esta al 
terme de les Coves, i no al de Torreblanca, com se va dir. 
El Sr. Viol diu que és una interpretació que fa el Sr. Zaragozà, 
perquè l’ajuntament de Torreblanca pot fer les jornades on vulgui. 
La Sra. Orient diu que la noticia ho deia. 
El Sr. Viol diu que creu que estaria fora de lloc, perquè no les va 
organitzar l’ajuntament de Torreblanca. El Sr. Zaragozà Muñoz 
diu que la noticia  diu que van assistir regidors i el Sr. Alcalde. 
El Sr. Alcalde diu que va ser una errada del periodista, i ja li va 
dir, però que no creu que procedisca dir-lo a l’ajuntament de 
Torreblanca.
 
6/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu al Sr. Viol Zaragozà que 
com a l’anterior ple al parlar de la pujada d’impostos va 
dir “ja la va soltar”, que ha fet un estudi  del impostos 
des de 2003 i la pujada va ser mol assenyalada, i que 
el Sr. Viol va aprovar els pressupostos en eixos anys. 
El Sr. Alcalde li diu que fa demagògia perquè 
a l’any 2008 la replegada d’escombraries 
va pujar perquè se van tancar l’abocador. 

El Sr. Viol di que el Sr. Zaragozà barregi xurres i merines, 
perquè no fa distinció de taxes, imposts i contribucions 
especials, i vol confondre a la gent i que digui ara si el qui 
a pujat els impostos no ha sigut el govern del partit popular. 

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que les dades que va traure demostren 
que la pujada de la pressió fiscal va ser del cent quaranta per cent. 

La Sra. Orient diu que se li digue com se li digue, la ha pagat la gent 
del poble i les llicències d’obres se van pujar el cinquanta per cent. 

El Sr. Ciurana diu que per al·lusions vol dir que el Sr. 
Zaragozà ha donat nombres sense detallar cada cosa, 
perquè no és lo mateix taxes, que impostos o contribucions 
especials, i això no augmenta la pressió fiscal, i l’any 
passat el JNP va baixar l’IBI i ara el partir popular lo ha 
pujat en tot l’estat i això si repercutirà en la pressió fiscal. 
 
El Sr. Alcalde alça la sessió, a les vint-i-una hores i  quaranta 
dos minuts, de la qual cosa jo, el Secretari, done fe. 

ACTA DE LA SESSIÓ  EXTRAORDINÀRIA I URGENT 
CELEBRADA PER L’AJUNTAMENT PLE EN PRIMERA 
CONVOCATÒRIA, EL DIA 6 DE MARÇ DE 2012. 

ASSISTENTS: 
SR. ALCALDE-PRESIDENT: 
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET  
SRS. REGIDORS: 
GRUP JNP: 
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ 
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO 
SRA. Mª. YOLANDA PRATS FORÉS 
EN RICARDO CIURANA NOS 
SRA. SILVIA VILLAPLANA SIFRE 
GRUP POPULAR: 
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
EN FRANCISCO MOLINER FORÉS  
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN 
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN 
SRA. GLORIA BARBERÀ TENA 
SR. SECRETARI-INTERVENTOR: 
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS  

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la totalitat 
del Ple, a fi de celebrar Sessió  Extraordinària, urgent i pública, 
l’Orde del dia de la qual se’ls ha notificat  en  legal forma.  

En el Saló de Sessions d’aquest Ajuntament, en 
primera convocatòria,  baix  la  presidència del  Sr. 
Alcalde, En JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les 
nou hores  s’obri la Sessió per a tractar del següent: 

 
O R  D  R  E    D  E  L    D I  A 

1er.- APROVACIÓ DE LA URGÈNCIA DE LA CONVOCATÒRIA.- 
La regidora Sra. Montull Rodrigo adone al ple de que BBS vol 
deixar la gestió del Centre de Dia, i s’ha cercat una altra empresa 
que pugés prestar el servei i després de moltes gestions s’ha 
contactat am TUV, que treballa amb la Mancomunitat Plana alta 
i te bones referències. Se farà una subrogació en les mateixes 
condicions i també amb la contractació dels treballadors.  
 
S’ha fet la convocatòria quan s’ha signat un 
acord i el motiu de d’urgència es per no trencar 
el servei i no ocasionar molèsties als usuaris. 
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